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                                            P R O T O K Ó Ł Nr XXVI/10 
z XXVI Sesji Rady Gminy Stara Biała 

odbytej w dniu 29 kwietnia 2010 r. 
 
Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Zatwierdzenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie Wójta Gminy o pracach w okresie między sesjami. 
5. Sprawozdanie przewodniczących komisji o pracach w okresie między sesjami. 
6. Interpelacje i zapytania radnych oraz udzielenie odpowiedzi. 
7. Przedstawienie sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

za 2009 rok. 
8. Sprawozdanie Wójta Gminy z przebiegu współpracy Gminy Stara Biała                         

z organizacjami pozarządowymi za 2009 rok. 
9. Przedstawienie sprawozdania z wykonania planu finansowego: 

a) Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Białej za 2009 r. 
b) Gminnej Biblioteki Publicznej w Starej Białej za 2009 r.  

10. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2009 rok oraz podjęcie 
uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy. 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy Stara Biała na rok 2010. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie realizacji projektu systemowego współfinansowanego      

z Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał 
Ludzki 2007-2013, Priorytet VII „Promocja integracji społecznej”, Działanie 7.1. 
„Rozwój i upowszechnianie aktywnej integracji”, Poddziałanie 7.1.1 „Rozwój                  
i upowszechnianie aktywnej integracji przez ośrodki pomocy społecznej” w 2010 roku. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych      
z nieodpłatnym nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Mańkowo. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych      
z nieodpłatnym nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Maszewo 
Duże (działki: nr 349/7 i nr 349/14). 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych     
z nieodpłatnym nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Maszewo 
Duże (działka nr 353/5). 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w podziale gminy Stara Biała na obwody 
głosowania. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia obwodu głosowania w Domu Pomocy 
Społecznej w Brwilnie. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia obwodu głosowania w Domu Pomocy 
Społecznej w Brwilnie. 

19. Zapytania i wolne wnioski. 
20. Zakończenie obrad. 
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Ad. 1  
XXVI Sesja Rady Gminy Stara Biała odbyła się w Sali konferencyjnej Urzędu Gminy. 
Sesję otworzył i przewodniczył jej Jan Wrześniewski – Przewodnicz ący Rady  Gminy . 
Stwierdził, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 15 radnych co stanowi quorum, 
wobec czego Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały.  
Przewodnicz ący Rady  przywitał wszystkich uczestników przybyłych na sesję, radnych, 
sołtysów i zaproszonych gości. Następnie poprosił obecnych o powstanie i uczczenie minutą 
ciszy osób, które zginęły w katastrofie lotniczej pod Smoleńskiem. 
 
Listy obecności w załączeniu do protokołu. 
Obrady rozpoczęły się o godz. 910 . 
 
Ad. 2  
Przewodnicz ący Rady  stwierdził, że radni wraz z zaproszeniami otrzymali projekt porządku 
obrad. Poprosił o zgłaszanie uwag do proponowanego porządku obrad.  
Wójt Gminy zwrócił się z prośbą o wprowadzenie do porządku obrad po punkcie 17. punktu 
18. „Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia obwodu głosowania w Domu Pomocy 
Społecznej w Brwilnie ”, w związku z ogłoszeniem 20.06.2010 r. wyborów uzupełniających 
do Senatu. 
Wobec braku innych uwag i propozycji Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
wniosek Wójta Gminy. 

 
W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania: „za” 15 radnych 
                                  „przeciw” 0 radnych 
                                  „wstrzymało się” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że wniosek Wójta Gminy został przyj ęty jednogło śnie 
(15 głosów „za”). 
 
Przewodnicz ący Rady poddał pod głosowanie porządek obrad uwzględniający wniosek 
Wójta Gminy i przedstawiający się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Zatwierdzenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie Wójta Gminy o pracach w okresie między sesjami. 
5. Sprawozdanie przewodniczących komisji o pracach w okresie między sesjami. 
6. Interpelacje i zapytania radnych oraz udzielenie odpowiedzi. 
7. Przedstawienie sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

za 2009 rok. 
8. Sprawozdanie Wójta Gminy z przebiegu współpracy Gminy Stara Biała                         

z organizacjami pozarządowymi za 2009 rok. 
9. Przedstawienie sprawozdania z wykonania planu finansowego: 

c) Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Białej za 2009 r. 
d) Gminnej Biblioteki Publicznej w Starej Białej za 2009 r.  

10. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2009 rok oraz podjęcie 
uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy. 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy Stara Biała na rok 2010. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie realizacji projektu systemowego współfinansowanego      

z Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał 
Ludzki 2007-2013, Priorytet VII „Promocja integracji społecznej”, Działanie 7.1. 
„Rozwój i upowszechnianie aktywnej integracji”, Poddziałanie 7.1.1 „Rozwój                  
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i upowszechnianie aktywnej integracji przez ośrodki pomocy społecznej” w 2010 
roku. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych      
z nieodpłatnym nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego                      
w m. Mańkowo. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych      
z nieodpłatnym nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego                       
w m. Maszewo Duże (działki: nr 349/7 i nr 349/14). 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych     
z nieodpłatnym nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego                      
w m. Maszewo Duże (działka nr 353/5). 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w podziale gminy Stara Biała na obwody 
głosowania. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia obwodu głosowania w Domu Pomocy 
Społecznej w Brwilnie. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia obwodu głosowania w Domu Pomocy 
Społecznej w Brwilnie.  

19. Zapytania i wolne wnioski. 
20. Zakończenie obrad. 

W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania: „za” 15 radnych 
                                  „przeciw” 0 radnych 
                                  „wstrzymało się” 0 radnych 
 
Porządek obrad przyj ęto jednogło śnie (15 głosów „za”) 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że porządek obrad  przyj ęto jednogło śnie (15 głosów 
„za”). 
 
Ad. 3 
Przewodnicz ący Rady Gminy  stwierdził, że radni wraz z zaproszeniami otrzymali projekt 
protokołu z posiedzenia XXV sesji Rady Gminy. Następnie zapytał radnych, czy zgłaszają 
uwagi i zastrzeżenia do protokołu. 
Radny Władysław Mikołajczyk wniósł uwagę, że jego wypowiedź na str. 6/14 protokółu 
dotyczyła ul. Chabrowej nie Irysowej.  
Wójt Gminy odpowiedział, że protokół musi odzwierciedlać faktyczny przebieg Sesji i tak 
właśnie, jak zapisano w protokóle, zrozumiał wypowiedź Pana Mikołajczyka. 
Radny Władysław Mikołajczyk  przypomniał, że na poprzedniej Sesji proponował 
przygotowanie okólnika w sprawie zebrania opinii mieszkańców Nowych Proboszczewic 
odnośnie potrzeby zorganizowania przez szkołę ferii zimowych i letnich. 
Przewodnicz ący Rady odpowiedział, że okólnik taki może przygotować Pan Mikołajczyk, 
będący równocześnie radnym i sołtysem. 
Radni nie wnieśli już więcej uwag, wobec czego Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie projekt protokołu z XXV sesji. 

W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania: „za” 15 radnych 
                                  „przeciw” 0 radnych 
                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

 
Protokół przyj ęto jednogło śnie (15 głosów „za”). 
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Ad. 4 
Wójt Gminy  złożył informację o pracach w okresie między sesjami: 
• Trwa przebudowa drogi wojewódzkiej Nr 559 na odcinku 535 metrów. Inwestycja ta, choć 

nie nasza, jest bardzo kłopotliwa, z powodu próśb mieszkańców o pomoc w uzyskaniu 
odszkodowania za grunt i naniesienia (wypłacane przez Urząd Marszałkowski z dużym 
opóźnieniem), jak również próśb o interwencje w sprawie zmiany przebiegu drogi. Gmina 
wynajęła rzeczoznawcę, którego zadaniem jest inwentaryzacja naniesień, za które 
mieszkańcy wystąpią o odszkodowanie.                                                                                                                 

• Została skompletowana i przekazana do MZDW dokumentacja techniczna, kosztorysowa 
i geodezyjna kolejnego etapu drogi wojewódzkiej Nr 559 (bez ronda) z prośbą                  
o wystąpienie do Wojewody o wydanie zgody na realizację inwestycji drogowej. 

• Uprawomocniona została decyzja w sprawie pozwolenia na przebudowę i modernizację 
szkoły w Wyszynie. Roboty zostały już rozpoczęte. 

• Została podpisana umowa na dokończenie ul. Modrzewiowej w Nowych 
Proboszczewicach. Rozliczenie z firmą Remar – poprzednim wykonawcą - będzie 
następujące:  od ceny ofertowej z 2009 r.  tj. ok. 1.440 tys. zł zostanie odjęty koszt robót 
poprawkowych i robót niewykonanych ustalonych w przetargu. Inwestycja powinna 
zamknąć się w kwocie określonej w przetargu. Nie przewiduje sprzeciwu firmy Remar 
wobec takiego rozliczenia. 

• Został ogłoszony przetarg na odbudowę elewacji budynku Ośrodka Zdrowia w Nowych 
Proboszczewicach (dotacja z ”Lidera”). Urząd Marszałkowski poinformował nas 
oficjalnym pismem, że wnioski o dotacje będą rozpatrzone nie wcześniej niż 13 lipca br. 
Ponieważ Ośrodek Zdrowia jest obiektem zabytkowym, roboty muszą być wykonane        
w jak najlepszym momencie, tj. w okresie letnim. 

• Remont świetlicy we Włoczewie. Środki na ten cel będą pochodziły z „Lidera”, budżetu 
gminy i funduszu sołeckiego. Wystąpiliśmy do kilku ewentualnych wykonawców, aby 
zorientować się w rynkowej wartości robót i w trybie konkurencyjnym (nie przetargowym) 
wybrać odpowiedniego wykonawcę.  

• Uruchomienie linii Nr 18 przez Nową Białą.  Koszty tego projektu będą przedstawione 
komisjom w najbliższym czasie. 

• W przyszłym tygodniu Wojewoda wyda decyzję odnośnie zakwalifikowaniu drogi tzw. 
„schetynówki” do realizacji. Ponieważ dotacja  wynosi 50% wartości robót, trzeba będzie 
znaleźć w budżecie gminy pozostałe środki. 

• W zasadzie zakończono prace przy tworzeniu miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego wsi Maszewo. Ponieważ jednak w załączniku graficznym do planu 
nastąpiły istotne zmiany, konieczne było powtórne wystąpienie do MZDW o zgodę            
i powtórne  jego wyłożenie. 

• Zmiany w budżecie gminy: zwiększenie wydatków dotyczy budowy stadionu w Nowych 
Proboszczewicach. Wyraził opinię, że budowa sztucznego oczka wodnego nie ma sensu. 
W jego miejsce rozważano zbudowanie boiska do piłki  plażowej lub do piłki nożnej ze 
sztuczną trawą, o standardzie jak boisko „Orlika”. Jest za drugim rozwiązaniem. O ile nie 
będzie na nie pieniędzy, proponuje zasypanie oczka wodnego i obsianie trawą                 
i   ewentualnie później inne zagospodarowanie. Budynek z szatnią, prysznicami, WC itp. 
jest na stadionie konieczny.  
Natomiast na dzień dzisiejszy można zrezygnować z budowy kortu tenisowego, z uwagi 
na koszt oraz możliwość gry w tenisa na boisku z powierzchnią poliuretanową. Jest 
również przeciwny budowie na stadionie placu zabaw, (koszt jednego to ok. 250 tys. zł),  
ponieważ place zabaw najbardziej sprawdzają się przy szkołach. 
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• Rozbudowa hali przy szkole w Maszewie Dużym. Wniosek do Regionalnego Programu 
Operacyjnego o dofinansowanie budowy złożony przez Gminę Stara Biała nie został 
zakwalifikowany do dotacji 

• Budowa dróg gminnych nadal napotyka na problemy z powodu zarzutu niezgodności ich 
szerokości z rozporządzeniem Ministra Transportu i Gospodarki Morskiej. 

• Do końca maja powinny być ogłoszone wszystkie przetargi na inwestycje drogowe. 
• Budowa kanalizacji w Brwilnie jest kontynuowana. 

W podsumowaniu Wójt Gminy stwierdził, że zaplanowane największe inwestycje gminne 
powinny być zrealizowane bez większych problemów. 

 
Ad. 5  
Przewodniczący poszczególnych komisji złożyli sprawozdania z odbytych posiedzeń            
w okresie między sesjami. 
Komisja Rewizyjna  między sesjami spotkała się jeden raz. Przewodnicz ący Komisji 
Jacek  Portalski  omówił  tematykę posiedzenia: 
• Analiza sprawozdania finansowego za 2009 rok. 
• Analiza działalności oraz ocena sprawozdania finansowego za 2009 rok Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej oraz Gminnej Biblioteki Publicznej. 
• Sprawy różne to: budowa i wyposażenie stadionu, dalsza gazyfikacja gminy. Ponadto 

Komisja zapoznała się z protokółem z kontroli sprawozdania finansowego LZS „START” 
Proboszczewice. 

 
Komisja Bud żetowa  między sesjami spotkała się jeden raz. Przewodnicz ący Komisji 
Mariusz  Downarowicz  omówił tematykę posiedzenia:  
• Analiza sprawozdania finansowego za 2009 rok. 
• Sprawozdanie z przebiegu współpracy gminy z organizacjami pozarządowymi w 2009 r. 
• Wydatkowanie środków na realizację Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w 2009 r. 
• Sprawy różne to sprawy podwyżki cen wody (pozytywna opinia Komisji), zachęcenie 

mieszkańców gminy do wywieszania flagi państwowej i pomoc ze strony Urzędu Gminy 
w jej zakupie. Ponadto Wójt Gminy zasygnalizował zmiany w budżecie, które będą 
przedstawione na najbliższej sesji Rady Gminy. 

 
Komisja Polityki Społecznej  między sesjami spotkała się jeden raz. Przewodnicz ący 
Komisji  Andrzej Wojciechowski  omówił tematykę posiedzenia:  
• Analiza sprawozdania finansowego za 2009 rok. 
• Sprawozdanie z przebiegu współpracy gminy z organizacjami pozarządowymi w 2009 r. 
• Wydatkowanie środków na realizację Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii             
w 2009 r. 

• Sprawy różne to sprawy mieszkaniowe, podwyżki cen wody (negatywna opinia Komisji)    
i propozycji ANR przejęcia przez gminę nieruchomości w Srebrnej i w Ogorzelicach. 

 
Przewodnicz ący Rady  zapytał, czy radni mają uwagi do złożonych sprawozdań. 
Wiceprzewodnicz ący Rady Włodzimierz Kajkowski zapytał radnego Mariusza 
Downarowicza za czym Komisja Budżetowa oparła swoje zarzuty wobec LZS „START” 
Proboszczewice? 
Radny Mariusz Downarowicz odpowiedział, że w oparciu o protokół z kontroli sprawozdania 
finansowego tego klubu przeprowadzonej przez Referat Finansowy Urzędu Gminy.  
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Radny Daniel Bielicki odpowiedział, że chociaż Zarząd teoretycznie składa się z trzech 
osób, to praktycznie działa jednoosobowo. Klubem kieruje jego Prezes, który nie daje sobie 
rady z wszystkimi pracami, które składają się na prowadzenie klubu. Osoba, która prowadzi 
księgowość też sobie z tym nie radzi. 
Przewodnicz ący Rady  przypomniał, że najpoważniejszy zarzut postawiony w protokóle 
pokontrolnym dotyczy niewłaściwego rozliczanie się z otrzymanych pieniędzy. 
Wójt Gminy  pokrótce omówił zarzuty wobec Zarządu LZS „START” Proboszczewice, 
podkreślając, że gminy nie interesują sprawy organizacyjne klubu. Gmina ma za zadanie 
stwierdzić, czy organizacja pozarządowa, jaką jest LZS „START” Proboszczewice, jest w 
stanie wypełniać nałożone na nią zadania. Ponieważ komisja konkursowa stwierdziła, że nie 
jest, oferta tego klubu została odrzucona na 2010 rok. Podkreślił obowiązek jaki spoczywa 
na nim i Skarbniku Gminy odnośnie rozliczania się z wydatkowania środków publicznych. 
Radny Władysław Mikołajczyk  zapytał, co gmina będzie miała do zaoferowania coraz 
bardziej usportowionej młodzieży, jeśli zlikwiduje klub? Poinformował o dokonanych                
i przyszłych zmianach w Zarządzie Klubu. Nie rozumie, dlaczego Prezes Klubu Pan 
Oliwkowski nie otrzymał protokółu z kontroli. Stwierdził, że jeśli Zarząd Klubu popełnił tak 
wiele nieprawidłowości, należy zgłosić to do organów ścigania lub do RIO. Tylko 
jednoznaczne materiały pozwolą na wniosek, czy zostały, czy nie zostały popełnione 
nieprawidłowości. Łatwo jest kogoś krytykować. Trzeba też zauważyć jego społeczny wkład 
pracy. Proponuje zrobić szkolenie dla Zarządu klubu, aby w przyszłości umieli ustrzec się od 
nieprawidłowości. 
Wójt Gminy odpowiedział, że najważniejsze dla gminy jest  prawidłowe rozliczanie się 
organizacji pozarządowej z publicznych pieniędzy. Zarząd Klubu został zobowiązany do 
złożenia pisemnego sprawozdania, który przyniósł dopiero 3 lutego br. Jeszcze raz 
przytoczył pokrótce zarzuty wobec LZS „START” Proboszczewice. Stwierdził, że Zarząd 
klubu w dalszym ciągu jest niewiarygodny i nie można przekazać mu publicznych pieniędzy.  
Protokół pokontrolny jest wewnętrznym dokumentem Urzędu Gminy, którego nie mamy 
obowiązku nikomu przekazywać. Do tej pory Pan Oliwkowski nie podjął żadnych działań na 
swoją obronę. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada wykazała bardzo dużo dobrej woli w kontaktach     
z LZS „START” Proboszczewice i dlatego nie rozumie rozgoryczenia radnego Władysława 
Mikołajczyka.  Tym bardziej, że z LZS „AMATOR” Maszewo Duże nie ma takich problemów. 
     
Ad. 6 
W punkcie „Interpelacje i zapytania radnych oraz ud zielenie odpowiedzi” poruszono 
następujące tematy: 
• Radny Piotr Rutkowski  zapytał, czy gmina wykupiła grunt pod drogę przy cmentarzu                     

w Nowym Trzepowie? 
• Radny Stanisław Wi śniewski przekazał prośbę Pana Piotra Marciniaka o zmianę 

projektu drogi Ludwikowo- Ulaszewo, tj. odsunięcie jej od należącej do niego posesji       
w celu ochrony kilku dużych dębów rosnących przy tej posesji. Ta zmiana złagodziłaby 
również łuk drogi. 

• Radna Anna Kozi ńska zapytała o najświeższe informacje w sprawie odzyskania 
terenów od Płockiej Spółdzielni Mieszkaniowej Lokatorsko - Własnościowej? 
 
 

Odpowiedzi Wójta Gminy: 
 
� Na pytanie Radnego Piotra Rutkowskiego. Nie podjęliśmy jeszcze działań w tej 

sprawie, konieczne jest wykupienie terenu od trzech właścicieli. 
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� Na prośbę Radnego Stanisława Wi śniewskiego.  Staramy się budować drogę po 
starym śladzie, ale o parametrach gwarantujących jej użytkowanie również w dłuższej 
perspektywie czasowej. Tam, gdzie możemy, budujemy drogi z dala od budynków, Te 
dwa wiekowe dęby postaramy się zachować. 

� Na pytanie radnej Anny Kozi ńskiej. Sprawa w sądzie jest przełożona na 14 maja          
z powodu choroby sędziego. 
 

Przewodnicz ący Rady Jan Wrze śniewski  poprosił o zadawanie pytań radnym 
powiatowym. 
 
Radna Powiatu Płockiego Małgorzata Purcelewska poinformowała pokrótce o sprawach, 
którymi w ostatnim czasie zajmowali się radni Powiatu Płockiego. 
 
Radny Powiatu Płockiego Marek Moderacki poinformowa ł o: 
• wyniku głosowania nad wykonaniem budżetu Powiatu Płockiego za 2009 r., 
• zasadach przyznawania dotacji dla ochotniczych straży pożarnych uczestniczących         

w akcji przeciwpowodziowej. 
 
Radny Marek Krajewski: 
• podziękował Dyrektor Zespołu Szkół w Maszewie Dużym Pani Małgorzacie Bartos-

Piątkowskiej za udostępnienie sali w dniu 19 kwietnia br. na zebranie sołeckie, 
• prosi o uzupełnienie szyb w wiacie przystankowej naprzeciwko ul. Działkowej i przy ul. 

Łącznej. 
 
Komendant Posterunku Policji w Starej Białej  zaapelował o pomoc finansową odnośnie: 
• kosztów zakupu paliwa,  
• utrzymania budynku Posterunku Policji w Starej Białej. 
Poinformował również, że 5 maja br. odchodzi na emeryturę komendant Policji w Płocku. 
 
Radny Władysław Mikołajczyk zaprotestował przeciwko ocenianiu go jako radnego. 
Zwraca się do Wójta Gminy z prośbą o powołanie komisji w celu zbadania sprawy klubu LZS 
„START” Proboszczewice. Prosi o nie likwidowanie tego klubu. Stwierdził, że dąży do 
konsensusu w tej sprawie. 
 
Przewodnicz ący Rady  wyraził opinię, że LZS „START” Proboszczewice powinien zatrudnić 
księgowego lub zlecić prowadzenie spraw finansowo - księgowych biuru rachunkowemu. Ani 
Rada ani Wójt Gminy nie ma zamiaru likwidowania klubu. 
 
Wójt Gminy  stwierdził, że nie dąży do likwidacji klubu. Zostało jedynie stwierdzone, że klub 
pod takim zarządem nie może funkcjonować i dlatego, dopóki nie będzie nim kierował 
wiarygodny zarząd,  nie dostanie pieniędzy publicznych. Najlepszym wyjściem byłoby 
powołanie nowego klubu, który przejmie LZS „START”. 
 
Radny Stanisław Wi śniewski zapytał, dla kogo budujemy stadion? Jako Rada nie możemy 
pozwolić, aby działał klub, który popełnia takie błędy. 
 
Radna Anna Kozi ńska  wyraziła zdanie, że komisję do zbadania klubu mogą powołać 
członkowie Stowarzyszenia, a nie Rada Gminy. 
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O godzinie 11.15 Przewodniczący Rady ogłosił 20. minutową przerwę w obradach. 
Salę obrad opuścili radni powiatu płockiego i Kierownik Posterunku Policji. 

 
O godzinie 11.35 wznowiono obrady. 
 

Radny Włodzimierz Kajkowski  prosi o spowodowanie naprawy drogi wojewódzkiej Nr 540 
na odcinku  Kamionki – Stare Proboszczewice, która jest w bardzo złym stanie. 
 
Wójt Gminy  odpowiedział, że naprawa tej drogi to za mało, konieczny jest jej remont. 
Możemy napisać monit, ale w tym roku tej drogi nie ma w planach remontowych. 

 
Ad.7 
Przewodnicz ący Rady poinformował, że radni wraz z zaproszeniami na sesję otrzymali 
Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2009 rok. Poprosił 
radnych o ewentualne pytania do kierownik GOPS Pani Małgorzaty Wiśniewskiej – 
Klimczewskiej obecnej na sali obrad. 
Wobec braku pytań ze strony radnych  Przewodnicz ący Rady przeszedł do kolejnego 
punktu porządku obrad. 
 
Ad.8  
Przewodnicz ący Rady poinformował, że radni wraz z zaproszeniami na sesję otrzymali 
Sprawozdanie Wójta Gminy z przebiegu współpracy Gminy Stara Biała z organizacjami 
pozarządowymi za 2009 rok. 
Wrócił do sprawy LZS „START” Proboszczewice 
Wójt Gminy  zaprotestował przeciwko opiniom, że Wójt Gminy i Rada Gminy likwidują 
stowarzyszenie. 
Poinformował, że została podpisana umowa z LZS „AMATOR” Maszewo Duże, któremu 
przekazano pierwszą transzę pieniędzy w kwocie 50 tys. zł. 
 
Wobec braku pytań ze strony radnych  Przewodnicz ący Rady przeszedł do kolejnego 
punktu porządku obrad. 
 
Ad.9 
Przewodnicz ący Rady poinformował, że wcześniej wszyscy członkowie Rady otrzymali  
sprawozdania z wykonania planu finansowego: 
a) Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Białej za 2009 r. 
b) Gminnej Biblioteki Publicznej w Starej Białej za 2009 r.  
Wobec braku pytań do obu przedstawionych sprawozdań Przewodnicz ący Rady przeszedł 
do kolejnego punktu porządku obrad. 
 
Ad 10. 
Przewodnicz ący Rady  przedłożył sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2009 rok 
oraz projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy Stara Biała.  
Przewodnicz ący Rad y przedstawił radnym Uchwałę Nr 16/P/2010 Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 25 marca 
2010 r. w sprawie wydania pozytywnej opinii o przedłożonych przez Wójta Gminy Stara Biała 
sprawozdaniach z wykonania budżetu za 2009 rok. Przewodniczący Rady oświadczył także, 
że Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała wykonanie budżetu za 2009 roku i wnioskuje 
o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy. 
Przewodniczący Rady poinformował również, że Uchwałą Nr 84/P/2010 z dnia 
15 kwietnia 2010 r. Regionalna Izba Obrachunkowa w Warszawie opiniuje pozytywnie 
wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Stara Biała  w sprawie udzielenia absolutorium 
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Wójtowi Gminy Stara Biała za 2009 rok. Kopie Uchwał Regionalnej Izby Obrachunkowej        
i wniosek Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Przewodnicz ący Rady  poprosił radnych o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Radni nie mieli żadnych pytań i nie wnieśli uwag, zatem Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogło śnie (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwał ę Nr 210XXVI/10  w sprawie udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy  Stara Biała 
(uchwała w załączeniu do protokółu). 
 
Ad. 11 
Przewodnicz ący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 
gminy na rok 2010. 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił        
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Radny Władysław Mikołajczyk zapytał, czy projekt uchwały zawiera zmianę w budżecie 
dotyczącą budowy stadionu. 
Wójt Gminy wyjaśnił pokrótce na czym polegają zmiany w budżecie zaproponowane           
w projekcie uchwały.  
Radny Włodzimierz Kajkowski  wyraził opinię, że propozycja zagospodarowania stadionu 
przedstawiona przez Wójta Gminy jest optymalna. Odnośnie budowy kortu tenisowego 
również zgadza się ze stanowiskiem Wójta, jednak gdyby można wygospodarować 
pieniądze na ten cel, należy kort zbudować. 
Radny Mariusz Downarowicz zaproponował zamontowanie na „Orliku”, od strony parkingu, 
siatki przyciemniającej, gdyż jedna z drużyn zawsze gra pod słońce. 
Wójt Gminy zauważył, że chociaż jest to pewien dodatkowy koszt, należy zamontować 
siatkę przyciemniającą. 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że już teraz jest tak duże zainteresowanie mieszkańców 
grą na „Orliku”, że przydałby się jeszcze jeden taki obiekt w gminie. 
 
Wobec braku dalszych pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogło śnie (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwał ę Nr 211/XXVI/10 (uchwała w załączeniu do protokółu). 
 
Ad.12 
Przewodnicz ący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie realizacji projektu 
systemowego współfinansowanego      z Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach 
Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007-2013, Priorytet VII „Promocja integracji 



10/14 
 

społecznej”, Działanie 7.1. „Rozwój i upowszechnianie aktywnej integracji”, Poddziałanie 
7.1.1 „Rozwój i upowszechnianie aktywnej integracji przez ośrodki pomocy społecznej”         
w 2010 roku. 
Przewodnicz ący Rady  stwierdził, że wszyscy radni dostali projekt uchwały i poprosił            
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Kierownik GOPS wyjaśniła cel  przedłożenia Radzie projektu tej uchwały. Projekt złożony 
przez GOPS jest szacowany na 132 tys. zł, z tego wkład własny gminy to ok. 14 tys. zł. Te 
środki są już w budżecie gminy przyznane na pomoc społeczną, a po podjęciu uchwały 
zostaną wyodrębnione na ten cel. Czas realizacji projektu: 1 maja – 31 grudnia br. W ramach 
projektu zostanie zatrudniony pracownik socjalny i zakupiony sprzęt komputerowy, który 
docelowo pozostanie w GOPS. Celem projektu jest aktywizacja zawodowa 10. wybranych 
kobiet – mieszkanek gminy samotnie wychowującej dzieci, pozostających pod opieką GOPS 
i zainteresowanych udziałem w tym programie. Dla dwóch kobiet jest przewidziana opłata 
kursu prawa jazdy i pierwszego egzaminu, o ile posiadanie prawa jazdy będzie się wiązało     
i ich przyszłą pracą. Oczekuje się, że zmotywowane do podjęcia pracy i usamodzielnione 
kobiety przestaną być podopiecznymi GOPS. 
 
Wobec braku dalszych pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie projekt uchwały 
 
W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogło śnie (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwał ę Nr 212/XXVI/10 (uchwała w załączeniu do protokółu). 
 
Ad.13 
Przewodnicz ący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
dokonanie czynności związanych z nieodpłatnym nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu 
położonego w m. Mańkowo. 
Przewodnicz ący Rady  stwierdził, że wszyscy radni dostali projekt uchwały i poprosił            
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Wobec braku pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogło śnie (15 głosów „za”) podjęła 
Uchwał ę Nr 213/XXVI/10 (uchwała w załączeniu do protokółu). 
 
Ad. 14  
Przewodnicz ący Rady  przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
dokonanie czynności związanych z nieodpłatnym nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu 
położonego w m. Maszewo Duże (działki: nr 349/7 i nr 349/14). 
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Przewodnicz ący Rady  stwierdził, że wszyscy radni dostali projekt uchwały i poprosił            
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Wobec braku pytań ze strony radnych, Przewodnicz ący Rady  poddał pod głosowanie 
projekt uchwały.  
 
W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 14 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymał się” 1 radny 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że Rada Gminy wymagan ą większością głosów  (14 
głosów „za”) podjęła Uchwał ę Nr 214/XXVI/10 (uchwała w załączeniu do protokółu). 
 
Ad. 15 
Przewodnicz ący Rady  przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
dokonanie czynności związanych z nieodpłatnym nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu 
położonego w m. Maszewo Duże (działka nr 353/5). 
Przewodnicz ący Rady  stwierdził, że wszyscy radni dostali projekt uchwały i poprosił 
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Wobec braku pytań ze strony radnych Przewodnicz ący Rady  poddał pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 13 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się” 2 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że Rada Gminy wymagan ą większością głosów (13 
głosów „za”) podjęła Uchwał ę Nr 215/XXVI/10 (uchwała w załączeniu do protokółu). 
 
Ad. 16 
Przewodnicz ący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie zmian w podziale 
gminy Stara Biała na obwody głosowania. 
Przewodnicz ący Rady  stwierdził, że wszyscy radni dostali projekt uchwały i poprosił 
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Wójt Gminy wyjaśnił, że zaproponowana zmiana polega wyłącznie na skreśleniu                 
w załączniku do uchwały rubryki zawierającej adresy siedzib obwodowych komisji 
wyborczych. Dodał, że do kompetencji Rady Gminy należy określenie granic obwodów 
głosowania, a do kompetencji Wójta Gminy – ustalenie siedzib obwodowych komisji 
wyborczych. 
Radny Władysław Mikołajczyk zgłosił uwagę do 4. obwodu głosowania podanego               
w załączniku do projektu uchwały. Zaproponował przeniesienie m. Kruszczewo do obwodu 
głosowania w Starych Proboszczewicach, aby ułatwić głosowanie mieszkańcom 
Kruszczewa. Zapytał, czy to prawda, że lokal OKW z Nowego Trzepowa będzie przeniesiony 
do m. Bronowo-Zalesie, do nowej świetlicy? 
 
Odpowiedzi Wójta Gminy: 
� Kruszczewo, Nowe Bronowo i Bronowo Kmiece też należą do parafii Stare 

Proboszczewice, a głosują w Nowym Trzepowie. Ten obwód głosowania istnieje od 
ponad 20. lat. Rozwiązanie zaproponowane przez radnego Mikołajczyka spowoduje 
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powstanie dużego obwodu w Starych Proboszczewicach i zmniejszenie i tak małego       
w Nowym Trzepowie. W przypadku dużej frekwencji stworzy to problem. Nie wiadomo 
ponadto jakie jest zdanie mieszkańców tych miejscowości w tej sprawie. 

� Ta sprawa nie jest przesądzona. Ewentualne przeniesienie siedziby OKW do świetlicy     
w Bronowie-Zalesiu należy najpierw skonsultować z mieszkańcami. W lokalu OKW 
powinien być dostęp do Internetu, aby można było wyniki głosowania przesłać drogą 
elektroniczną. 

Wobec braku dalszych pytań ze strony radnych Przewodnicz ący Rady  poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogło śnie (15 głosów „za”) podjęła 
Uchwał ę Nr 216/XXVI/10 (uchwała w załączeniu do protokółu). 
 
Ad.17  
Przewodnicz ący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie utworzenia obwodu 
głosowania w Domu Pomocy Społecznej w Brwilnie. 
Przewodnicz ący Rady  stwierdził, że wszyscy radni dostali projekt uchwały i poprosił 
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Wójt Gminy  wyjaśnił, że konieczność utworzenia tego obwodu wynika z przepisów 
wyborczych. Nie jest to obwód stały, a jedynie utworzony doraźnie na potrzeby wyborów 
Prezydenta RP i wyborów uzupełniających do Senatu. 
Sekretarz Gminy  dodała, że w uchwale z pkt. 17 i 18 porządku obrad należy wskazać 
siedzibę OKW. 
Wobec braku pytań ze strony radnych Przewodnicz ący Rady  poddał pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogło śnie (15 głosów „za”) podjęła 
Uchwał ę Nr 217/XXVI/10 (uchwała w załączeniu do protokółu). 
 
 
Ad.18  
Przewodnicz ący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie utworzenia obwodu 
głosowania w Domu Pomocy Społecznej w Brwilnie wyjaśniając, że dotyczy on wyborów 
uzupełniających do Senatu RP. 
Przewodnicz ący Rady  stwierdził, że wszyscy radni dostali projekt uchwały i poprosił 
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Wobec braku pytań ze strony radnych Przewodnicz ący Rady  poddał pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
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Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogło śnie (15 głosów „za”) podjęła 
Uchwał ę Nr 218/XXVI/10 (uchwała w załączeniu do protokółu). 
 
Ad. 19 
Zapytania i wolne wnioski. 
• Przewodnicz ący Rady zapytał, kiedy będzie gotowa tablica informacyjna z nazwami ulic 

Maszewa Dużego. Proponuje umieścić ją w centrum miejscowości, tak aby była łatwo 
dostępna dla mieszkańców i przyjezdnych. 

• Sołtys Maszewa Stanisław Wi ęckowski  poprosił o odświeżenie przystanku 
autobusowego w Maszewie. 

• Sołtys Nowego Trzepowa Stanisław Mokrzki  podziękował Wójtowi Gminy i Radzie 
Gminy za wybudowanie i utrzymywanie w czystości parkingu przy cmentarzu. 

• Sołtys Włoczewa Romuald Żółtowski  zapytał, kiedy będzie wykonany remont świetlicy 
we Włoczewie. 

• Radny i sołtys Stanisław Wiśniewski poprosił o wykonanie tymczasowego parkingu dla 
nauczycieli szkoły w Wyszynie, ponieważ w związku z modernizacją budynku nie mają 
dostępu do dotychczasowego parkingu. Proponuje w tym celu wyrównanie terenu na 
działce należącej do gminy, położonej za budynkiem szkoły. 
 

Odpowiedzi Wójta Gminy: 
� Na pytanie Przewodnicz ącego Rady. Tablica jest przygotowywana. Będzie 

prawdopodobnie wykonana bezpłatnie, pod warunkiem zamieszczenia na niej reklam 
sponsorów – właścicieli firm z Maszewa Dużego. 

� Na prośbę Sołtysa Stanisława Wi ęckowskiego. Przystanek autobusowy zostanie 
pomalowany. 

� Na pytanie sołtysa Romualda Żółtowskiego. Wykonawca zostanie wybrany                 
w I połowie maja. Ponieważ jest to inwestycja dotowana, Urząd Gminy wystąpi do kilku 
oferentów, w celu określenia rynkowej wartości robót i uniknięcia problemów przy 
realizacji płatności.  

� Na prośbę Radnego i sołtysa Stanisława Wi śniewskiego. Potwierdził pomoc Urzędu 
dotyczącą tymczasowego parkingu na czas remontu budynku szkoły. 

 
Wójt Gminy:   
• Poprosił uczestników wycieczki do Lwowa o sprawdzenie ważności i ewentualną 

aktualizację paszportów oraz ostateczną deklarację co do udziału osoby 
niezdecydowane. 

• Zaprosił radnych i sołtysów na Gminne Obchody Dnia Strażaka 2 maja w Nowych 
Proboszczewicach. 

 
Radny Stanisław Wi śniewski  poinformował, że w lipcu br. OSP w Wyszynie będzie 
obchodziła 85-lecie istnienia. Z tej okazji zostanie ufundowany sztandar. Zwraca się do 
radnych i sołtysów o uczestniczenie w akcie nadanie sztandaru poprzez udział w jego 
ufundowaniu.  
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Przewodnicz ący Rady: 
• Poinformował, że pieniądze na ufundowanie sztandaru można przekazywać na konto 

bankowe OSP w Wyszynie lub bezpośrednio do OSP Wyszyna. 
• Przypomniał, że 30 kwietnia upływa termin składania przez radnych oświadczeń 

majątkowych. 
 

Ad. 20 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godzinie 1305 Przewodniczący Rady zamknął 
posiedzenie XXVI sesji Rady Gminy. 
 
 
                                                                                    Przewodniczący Rady 
 
                                                                                      /-/ Jan Wrześniewski 
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Bożena Guzanek 
 


